
ODGOVORI NA SVETNIŠKA VPRAŠANJA 9. REDNE SEJE 
 
 
Ava Rajh prosi za spisek prijav občine kot samostojni prijavitelj na državne in evropske projekte 
 
V letu 2023 smo se uspešno prijavili na javni razpis NOO – odpadne vode za projekt 
»Kanalizacija Renče-Vogrsko -1. faza« Z Ministrstvom za naravne vire in prostor smo podpisali 
pogodbo o sofinanciranju za operacijo »Investicije v sisteme odvajanja in čiščenja odpadne 
vode, ki ležijo na manjših aglomeracijah od 2.000 PE« (C1 K3 IH) v okviru Načrta za okrevanje 
in odpornost, v višini 1.000.000 EUR. Sredstva bomo prejeli v letošnjem letu najkasneje do 
konca aprila. 

 
V letu 2023 smo se tudi prijavili na Javni razpis za sofinanciranje občinskih Celostnih prometnih 
strategij in prejeli Sklep o odobritvi nepovratnih sredstev evropske kohezijske politike v višini 
19.600 EUR. Sredstva bomo prejeli v letošnjem letu. 

 
V letu 2023 smo v okviru Načrta za okrevanje in odpornost, z Ministrstvom za naravne vire in 
prostor, Direkcijo RS za vode, podpisali Pogodbo o sofinanciranju ukrepov »Protipoplavne 
ureditve na območju občine Renče - Vogrsko«, s čimer bomo prejeli povrnjene vse stroške, ki 
so potrebni do pridobitve gradbenega dovoljenja. Rezultat tega pa bo investicija Direkcije za 
vode, ki sicer ne bo neposredno prikazana kot realizacija skozi občinski proračun.  
Direkciji smo do sedaj izdali dva zahtevka, prvega v višini 45.119 EUR smo že dobili nakazano, 
nakazilo iz drugega zahtevka v višini 22.448 EUR pa pričakujemo v kratkem. 
Investicija v višini najmanj 5.000.000 EUR v naši občini bo zajemala: 
Ukrep 1 - Izgradnja protipoplavnega zidu in nasipa od starega mostu čez Vipavo do potoka 
Renc: 
Ukrep 2 - Rekonstrukcija ceste preko razlivnih površin med Bukovico in Renčami, z izvedbo 
inundacijskih odprtin v nasipu ceste (razširjeno območje): 
Ukrep 3: Ureditev Renca na območju naselja Renče-Vogrsko 
            
V letu 2023 smo se kot partnerji prijavili še na nekatere druge  razpise, saj večina razpisov za 
mednarodne projekte zahteva partnerstvo, vendar svetnica želi zgolj podatke za projekte kjer 
je občina samostojni prijavitelj.  
 
Nedeljko Gregorič; Zanima ga, ali je bila podjetju v stečajnem postopku prijavljena terjatev z 
naslova NUSZ zanima ga prijavljena višina terjatev. Opozori, da zakon ne dovoljuje 
privilegiranih upnikov. Zanima ga, kdo plačuje NUSZ v tem obdobju.  
 
Svetnik je deloma prejel odgovor že na sami seji in še dodatno po elektronski pošti, v kolikor  
želi odgovor še na seji, ga prosimo za dodatno obrazložitev in utemeljitev vprašanja. 
 

 
Aleš Furlan poda vprašanja za OŠ Renče in zahteva odgovore do naslednje seje. Zanima ga 
višina pogodbe za kritje materialnih stroškov in kdaj je bila podpisana. Vpraša ali ima občina 
terjatve ali dolgove do šole in kakšna je vrednost. Zanima ga, zakaj se zadeve ne preda 
Računskemu sodišču. Vpraša, ali je znesek v proračunu v višini 80.000 evrov zadosten za 
prenovo kuhinje. Zanima ga, koliko je bilo vloženo v OŠ Renče od priključnega trakta, oziroma 
koliko sredstev se je namenjalo za vzdrževanje. Vpraša, kako se bo reševala prostorska stiska 
v OŠ Renče in kaj se dogaja s 3. in 4. fazo gradnjo POŠ in vrtca v Bukovici. Zanima ga potek 
komunikacije med šolo in občino ter potek zadolžitev nalog med ustanovama. Zaradi 
neodzivnosti ravnateljice vpraša, ali so ji bila poslana uradna in pravočasna vabila za 



poročanje na seji OS. Zanima ga, ali se je občina v letu 2021 prijavila na razpis za pokrivanje 
materialnih stroškov zaradi nastalih kovidnih razmer, ki ga je razpisalo ministrstvo.   
 

1. pogodba za kritje materialnih stroškov in kdaj je bila podpisana.  
S šolo je podpisana pogodba o sofinanciranju osnovnošolske dejavnosti, ki med drugim 
obsega tudi sofinanciranje materialnih stroškov. Podpisana je bila leta 2011. V pripravi je aneks 
k tej pogodbi, s katerim bomo spremenili način in obseg financiranja materialnih stroškov. 
 

2. Vpraša ali ima občina terjatve ali dolgove do šole in kakšna je vrednost. Zanima ga, 
zakaj se zadeve ne preda Računskemu sodišču.  

Zavod sicer beleži terjatve do občine v višini nekaj nad 41.000 EUR iz naslova kritja materialnih 
stroškov, a na osnovi izstavljenih zahtevkov zavoda za kritje materialnih stroškov, ki jih je 
občina zavrnila. Zahtevke smo zavrnili, ker smo v pregledu zahtevkov ugotovili, da obračuni 
niso bili pravilni, ker niso bili pravilno upoštevani obračuni dejavnosti kuhinje in tržne 
dejavnosti, ki jih občina ni dolžna kriti; poleg tega smo ugotovili tudi napačna knjiženja stroškov. 
Zavodu smo za leto 2023 nakazali sredstva za kritje materialnih stroškov v skupni višini 69.187 
EUR, in s tem zagotovili kritje vseh materialnih stroškov, ki jih je zavod opredelil v planu 
potrebnih sredstev za rebalans proračuna za leto 2023. Ob tem še navajamo, da zavod občini 
kljub večkratnim zahtevam ni dostavil poročila o poslovanju zavoda za prvo polletje, kar bi bila 
podlaga za določitev obsega potrebnih sredstev za kritje materialnih stroškov (dne 14. 9. 2023 
so sicer podali poročilo o poslovanju na dan 30. 6. 2023, a brez kalkulacije stroškov in 
prihodkov dejavnosti kuhinje in tržne dejavnosti). Poleg tega zavod občini ni podal 
posebnega  pisnega obračuna porabe zneska v višini 75.093 EUR, ki ga je občina nakazala 
zavodu v marcu 2023 za kritje izgube iz preteklih let. V telefonskem razgovoru lani spomladi  je 
bila s strani zavoda podana informacija, da so bili s temi sredstvi plačani računi dobaviteljev. 
V postopku je naročanje revizije poslovanja šole. 
 

3. Zanima ga potek komunikacije med šolo in občino ter potek zadolžitev nalog med 
ustanovama.  

Komunikacija med šolo in občino je ustrezna, postopki tečejo na enak način kot vsa leta do 
sedaj, ravno tako velja za »razdelitev nalog«.  Problematiko rešujemo sproti, telefonsko ali 
preko elektronske pošte, po potrebi organiziramo sestanke, na katerih se dogovorimo vse 
potrebno. Težave so praktično samo na področju finančnega poslovanja (kritje materialnih 
stroškov), kjer pa kljub večkratnim dogovorom še nismo rešili problematike. Kot rečeno, je v 
teku naročanje revizije. 
 

4. Zaradi neodzivnosti ravnateljice vpraša, ali so ji bila poslana uradna in pravočasna 
vabila za poročanje na seji OS.  

Ravnateljici so bila poslana vabila na vse seje, na katere je bila vabljena za poročanje. Za 
neudeležbo je dostavljala opravičila, ker je imela na datume teh sej druge vnaprej dogovorjene 
obveznosti. 
 

5. Zanima ga, ali se je občina v letu 2021 prijavila na razpis za pokrivanje materialnih 
stroškov zaradi nastalih kovidnih razmer, ki ga je razpisalo ministrstvo.   

Na strani ministrstva v letih 2020, 2021 in 2022 ni nobenih objav razpisov za kritje materialnih 
stroškov osnovnim šolam za čas covida; ministrstvo je šolam tako kot vsako leto skladno s 
svojim pravilnikom krilo materialne stroške po predpisanih normativih. Za čas, ko so bile šole 
zaradi covid ukrepov zaprte, je ministrstvo šolam  krilo materialne stroške po medsebojnih 
direktnih dogovorih, v katere občine niso bile vključene.  Komunikacija glede kritja materialnih 
stroškov osnovnim šolam zaradi nastalih kovidnih razmer je potekala samo med pristojnim 
ministrstvom in šolami. Kar se tiče občin, je ministrstvo občinam pošiljalo samo obvestila oz. 
okrožnice in mnenja, s katerimi je seznanjalo občine o ukrepih, ki jih je ministrstvo sprejemalo 



na področju vrtcev in šol….Kot nam je takrat razlagal ravnatelj, ministrstvo naši šoli žal ni krilo 
vseh nastalih materialnih stroškov, ker naj naša šola ne bi izpolnjevala vseh pogojev, 
posledično je tudi iz tega naslova nastala izguba. 
 
 
 
 
 
Občinska uprava in župan 


